

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
CPC/8/Corr.1
31 May 1974
Special Distribution

Preferential Arrangements Among
Developing Countries Negotiated in GATT

COMMITTEE OF PARTICIPATING COUNTRIES

Summary of Discussion at Fourth Meeting
held on 10 April 1974

Corrigendum

Page 4

Paragraph 15 of the Summary of Discussion should read as follows:

"15. The representative of Turkey said that substantially all the information concerning his country appeared in document INT(73)11/Add.13 and he hoped that the remaining stamp impressions would be supplied soon. He added that in his opinion this delay should not cause any problems to other participating countries as the remaining stamp impressions were similar to those reproduced in document INT(73)11/Add.13."

Arrangements préférentiels entre
pays en voie de développement, négociés au GATT

COMITE DES PAYS PARTICIPANTS

Résumé des débats de la quatrième réunion
tenue le 10 avril 1974

Corrigendum

Page 4

Le paragraphe 15 du résumé des débats doit se lire comme suit:

"15. Le représentant de la Turquie a fait savoir que l'essentiel des informations concernant son pays se trouve dans le document INT(73)11/Add.13 et qu'il espérait que les spécimens de timbres qui n'ont pas encore été notifiés le seront prochainement. Il a ajouté qu'à son avis ce retard ne devrait causer aucun problème aux autres pays participants car ces spécimens sont semblables à ceux qui sont reproduits dans le document en question."